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Schriftelijke vragen 
 
Betreft: Kabelbaan Hoep Noord  
 
 
Geacht College, 
 
 
Zowel op straat, via de mail, als via de media https://noordkopcentraal.nl/kabelbaan-hoep-noord-
moet-weg/ worden (ons) vragen gesteld waarom de kabelbaan in Hoep Noord weg moet. In de uitleg 
aan de bewoners wordt aangegeven dat de kabelbaan elders in de wijk wordt verplaatst omdat de 
huidige plek niet in het bestemmingsplan past. Het is door ons niet uit te leggen. 
 
Het antwoord begrijpen wij niet, omdat de kabelbaan zover wij weten zolang Hoep Noord bestaat de 
kabelbaan er al was en de omliggende bewoners geen klachten hebben geuit over de huidige locatie. 
Sterker nog; de bewoners en kinderen zijn er heel blij mee, vandaar de verontruste mails aan onze 
fractie. Daarnaast zien de bewoners, die nu een speeltoestel uit mogen kiezen uit drie opties, deze 
werkwijze als ‘kapitaalvernietiging’. 
 
We hebben de volgende vragen: 
 

1. Wat is de reden dat de kabelbaan na zoveel jaar op deze locatie nu opeens verplaatst moet 
worden? 

Begin 2020 is de speelplek De Wetering helemaal vernieuwd. Middels een huis aan huis enquête zijn 
twee ontwerpen gepresenteerd waaruit de bewoners konden kiezen. De omwonenden kozen voor 
het ontwerp met een kabelbaan. In dat ontwerp stond de kabelbaan aan de andere kant van het 
speelveld. Op het moment dat de kabelbaan werd geplaatst, ontvingen wij klachten over de plaats 
van de kabelbaan in verband met het zicht en veiligheid. Tijdens de uitvoering is er voor gekozen om 
de kabelbaan te plaatsen op een andere plek. Op dat moment zijn niet alle belanghebbenden 
opnieuw geïnformeerd. Ook is er niet gekeken of de gewijzigde locatie van de kabelbaan past 
binnen het geldende bestemmingsplan. 
Na ingebruikname van de kabelbaan zijn er klachten over (geluids)overlast binnen 
gekomen. Naar aanleiding van deze klachten is zijn we in gesprek gegaan met de betreffende 
bewoner. Deze bewoner heeft ons er op gewezen dat de nieuwe speelplek niet aan het 
bestemmingsplan voldoet. 
 

2. Welk alternatieve locaties voor de kabelbaan heeft u in Hoep Noord op het oog en waarom 
zijn deze locaties meer geschikt?  

Gezien de klachten en de afwijking op het bestemmingsplan is via samen.schagen.nl bekend gemaakt 
dat de kabelbaan wordt weggehaald. In het kader van participatie kan meegedacht worden 
over welke speeltoestellen in de plaats komen van de kabelbaan. 
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3. De kabelbaan op de huidige locatie voldoet duidelijk in een behoefte. Kan deze niet gewoon, 
na een kleine aanpassing in het bestemmingsplan, blijven staan? 

Uit de reacties op samen.schagen.nl blijkt dat veel bewoners graag willen dat de kabelbaan 
blijft staan op de huidige plek. Bewoners en hun kinderen ervaren plezier en vinden het net als u 
zonde als de kabelbaan zou verdwijnen. Een kleinere groep wil niet dat de kabelbaan blijft staan, 
onder andere vanwege geluidoverlast. 
 
Op basis van dit participatieresultaat kiest het college ervoor om de benodigde procedure te gaan 
voeren voor het legaliseren van de kabelbaan op de huidige locatie. 
 
Daarnaast gaan we als gemeente in gesprek met de betrokkenen om deze keuze toe te lichten. 
Tevens verkennen wij de technische mogelijkheden voor ‘geluiddempende’ maatregelen. Tenslotte 
wordt er contact gezocht met de jongeren die gebruik maken van de kabelbaan om overlast te 
voorkomen. 
 
Met vriendelijke groet,  
 
CDA Schagen 


